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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2014/15:208 Fiskerinäringen i Sverige

Det kustnära fisket i Sverige och i Europa har genomgått stora förändringar på 
senare år. Från att varje kustort hade ett småskaligt fiske har utvecklingen gått 
mot allt större enheter på allt färre orter. Denna strukturomvandling har skett i 
hela landet, men inte minst i norra Bohuslän. 

Men fisket har fortfarande stor betydelse, både för fiskeförädlingsindustrin och 
inte minst för att det är det en viktig del i turistindustrin. Därför är det viktigt att 
räkna in det kustnära fisket i den i världen mest växande näringen, nämligen 
turismen.

Min fråga till statsrådet Sven-Erik Bucht blir därför:

 

Vad gör statsrådet och regeringen för att Sveriges fiskekvoter ska bli större och 
mer rättvisa i förhållande till våra fiskevatten samt för att stärka det lokala 
kustfisket utefter Sveriges kuster?

………………………………………

Lars-Arne Staxäng (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors
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